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OR-RM.0012.2.17.2019  
 
 
 

Protokół Nr 5/19 
z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 27 maja 2019 r.                                                                                                                                                                                                
w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 
 
 

Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki o godzinie 9.00 otworzył posiedzenie komisji.  

W posiedzeniu udział wzięło 7 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego       

9 członków komisji stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

Nieobecni Radni Pani Elżbieta Mojzesowicz, Pan Stanisław Sikorski. 

 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi Załącznik Nr 1 niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawił poniższy porządek posiedzenia, do którego nie 

wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Ocena wykonania budżetu Gminy Koronowo za rok 2018. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

       

 
Ad. 2.  Ocena wykonania budżetu Gminy Koronowo za rok 2018. 

Kierownik Wydziału Finansów i Budżetu Pani Barbara Koniarska szczegółowo omówiła 

sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Koronowo za rok 2018, przedstawiła informacje 

dot. wykonania zadań inwestycyjnych w 2018 r., sprawozdanie finansowe za 2018 r., opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o przedłożonym przez Burmistrza Koronowa 
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sprawozdaniu wraz z informacją o stanie mienia Gminy. 

Punkt został również zrealizowany i omówiony przez Kierownik Wydziału Finansów i Budżetu 

Panią Barbarę Koniarską podczas analizy projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia               

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Koronowo za 2018 rok.  

 
Ad. 3  Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w  Koronowie. 
 

 

Zastępca Kierownika Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami  

i Gospodarki Komunalnej Pani Michalina Szymańska przedstawiła projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków 

i zasad korzystania z tych przystanków. 

Niniejsza uchwała dotyczy nowo powstałych przystanków komunikacyjnych przy 

drogach gminnych, które są własnością gminy Koronowo a nie były ujęte w załączniku     

nr 1 uchwały nr XXVIII/275/12 z dnia 28.11.2012r. Określone zostały warunki i zasady    

na jakich operatorzy publicznego transportu zbiorowego i przewoźnicy mogą korzystać 

z tych przystanków. W związku z organizowaniem dodatkowych przystanków 

aktualizowano wykaz przystanków komunikacyjnych stanowiących własność gminy. 

Biorąc pod uwagę przepisy wymienionej ustawy uzasadnione jest podjęcie niniejszej 

uchwały. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Inspektor Biura Rady Miejskiej Pani Aneta Babińska przedstawiła projekty uchwał: 

1. zmieniającej uchwałę  w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Przestrzegania 

Prawa, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

2. zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Finansów, Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Koronowie. 
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Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Finansów i Budżetu Pani Barbara Koniarska szczegółowo omówiła 

projekty uchwał: 

1. projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Koronowo za 2018 rok.  

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

2. Pani  Kierownik  poinformowała, że otrzymaliśmy uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Koronowie o udzielenie  absolutorium Burmistrzowi Koronowa za 2018 

rok. Opinia RIO jest pozytywna. Przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielania 

absolutorium Burmistrzowi Koronowa za 2018 rok. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

3. projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na rok 2019, szczegółowo omawiając dokonane zmiany. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  

4. projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

5. projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie za 2018 rok. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 
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powyższy projekt uchwały. 

Kierownik Referatu Rozwoju i Promocji Pan Rafał Gibas przedstawił projekt uchwały    

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Koronowa wotum zaufania. 

Zgodnie z treścią przepisu art. 28 aa ust. 1 i 2 ustawy z dnia 08.03.1990 r. o samorządzie 

gminnym (tj. Dz. U. z 2019 r. poz. 506), Burmistrz co roku do dnia 31 maja przedstawia 

Radzie Miejskiej raport o stanie gminy, który obejmuje podsumowanie działalności  

Burmistrza w roku poprzednim. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  

 
 

Ad. 4  Sprawy bieżące komisji. 

 

- przedyskutowano kwestię funkcjonowania i organizacji pracy SP ZOZ w Koronowie, 

poproszono Burmistrza Koronowa o próbę poprawienia sytuacji w tym zakresie, 

- przedyskutowano temat kosztów i zysków wpływających do gminy ze strefy Parku 

Przemysłowego – wystosowano wniosek do Burmistrza Koronowa o informacje w tym 

zakresie, 

- omówiono pokrótce problem renowacji kamienic w starej części miasta i przeszkody 

proceduralne z tym związane, 

- poruszono kwestię trudności w znalezieniu osób chętnych do prac w komisji ds. wymrożeń 

i brak możliwości prawnych do wynagrodzenia za tę pracę członków komisji, 

- poruszono też problemy związane z rolnictwem, głos w dyskusji zabrał przybyły na 

posiedzenie Komisji Gość – Pan Z. omówił pokrótce problemy związanie z ochroną pszczół, 

zwrócił uwagę na powagę sytuacji związanej z opryskiwaniem pól przez rolników i szkodami 

jakie może to wyrządzić w pasiekach; zwrócił też uwagę zebranych na kwestię szkolenia 

rolników w zakresie uboju oraz na problem z badaniem mięsa, zasygnalizował, że konieczne 

jest aby na terenie każdej gminy znajdował się punkt do badania mięsa; omówił też zyski i 

straty wynikające z zaciąganych przez rolników kredytów na usuwanie skutków klęsk, 

podsumowując zasygnalizował, że należy  skupić uwagę na asekurację produkcji rolnej 

poprzez ubezpieczanie jej oraz wprowadzenie minimalnych cen rynkowych,  

- wystosowano wniosek do Burmistrza Koronowa z prośbą o uzyskanie informacji dot. ilości 
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odrzuconych wniosków złożonych przez rolników do BS w Koronowie oraz innych banków, 

które miały pokryć koszty usuwania skutków klęsk żywiołowych w rolnictwie. 

- Przewodniczący Komisji przedstawił też otrzymane informacje i odpowiedzi na wnioski i 

pytania sformułowane na posiedzeniu Komisji w dniu 25 marca br. – dot. kursów 

uprawniających do uboju zwierząt, wykazu gabinetów weterynaryjnych dokonujących badań 

poubojowych (Powiatowy Lekarz Weterynarii); informacji przekazywanych do kół łowieckich 

w sprawie odpowiedniego zabezpieczania niejadalnych wnętrzności zwierząt, informacje 

zostały przekazane przez pracownika wydziału RGOŚK. 

 

Informacje te stanowią Załącznik Nr 3 do Niniejszego Protokołu. 

 

Ad. 5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki 

zamknął posiedzenie komisji. 

 
 
 
 
Protokół sporządziła     Przewodniczący Komisji 
Aneta Babińska 
Inspektor 
Biuro Rady Miejskiej               /-/Tomasz Skotnicki 


